
algun document privat i nominal a la taula del saló de plens o qualse-
vol altre lloc li siga tornada la documentació immediatament, ja que 
sinó es demostra el poc tastament moral de les persones que retenen 
els documents “,  ni cal fer constar que els papers que Cristina es 
va deixar damunt  la taula eren nominatius, eren nominatius  perquè 
era l’acta de convocatòria del ple,  però no obstant no ens importe el 
que el documents que es van quedar damunt la taula el 31 de gener 
de 2008 del qual vau fer una interpretació a la lleugera d’una nota 
manuscrita que va  anotar Cristina fent una transcripció literal de les 
paraules de Juan Zaragozà sobre la necessitat de saber la procedència 
d’una subvenció de cinquanta mil euros que vosaltres vau nomenar al 
ple, ens hem assabentat  i ja sabem que esta subvenció, no gràcies a la 
vostra informació, és una subvenció reglada de la Generalitat Valen-
ciana que done a tots els ajuntaments de la Comunitat Valenciana que 
ho sol·liciten per tant és una subvenció sense cap color polític.

La Sra. Montull Rodrigo diu que és tal i com ha de ser i que el seu grup 
va informar que s’havia aconseguit la subvenció.

El Sr. Zaragozà Muñoz li diu : I vosaltres vau transcriure a la vostra 
manera una nota apuntada en paper. I continua dient que el grup JNP 
d’unes paraules transcrites que va dir el Sr. Juan Zaragozà ells van dir 
que el grup popular va anar a llevar subvencions I pregunta si ho han 
dit; i torna a preguntar si el grup JNP ha dit que el grup popular ha anat 
a llevar subvencions de l’Ajuntament de les Coves.

El Sr. Alcalde li respon que no.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que queda clar, que el Partit Popular de 
les Coves, en paraules del Sr. Alcalde, no ha anat a cap lloc a llevar 
subvencions de l’ajuntament de les Coves, que és una acusació que el 
grup JNP va fer pública.

El Sr. Alcalde diu que no ho han dit.

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Ripollés Gascó el qual diu que li 
pareix increïble que el Sr. Zaragozà parle de tarannàs morals en este 
fòrum, que del comentari que es va apuntar damunt de la taula cadascú 
fa les interpretacions que vol, i cadascú que pense el que vullga, que la 
seva interpretació la va llegir per què tot el món sabés el que va apun-
tar la Sra. Orient perquè creu que era important, ja que una vegada que 
s’obté una subvenció de cinquanta mil euros pel poble de les Coves, 
i que recorda el que es va apuntar:  “donar un toc als que donen les 
subvencions: ¡¡Marisol” i que no sap a quina Marisol es refereixen. 
Que torna a repetir el que va dir aleshores, que la Sra. Orient deuria 
saber que quan s’aconsegueix una subvenció es concedeix, i no pot 
pensar que l’enganyen i que com a regidora té el dret de preguntar a 
l’Ajuntament.

Que en conseqüència el comentari ella mateixa, que ho diu a tots, que 
creu que és un comentari que pot generar moltes dubtes, i pregunta a 
la Sra. Orient quin és el significat d’eixe comentari.

El Sr. Alcalde dona la paraula al Sr. Sales Sales el qual diu que res-
pecte a la pregunta que fa el Sr. Zaragozà que l’anotació demostra la 
seva intenció i que creu que és l’últim que deu fer pel poble un grup 
en l’oposició.

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Zaragozà Julián el qual diu que 
eixa pregunta la fa ell; que respecte al que ha dit el Sr. Ripollés, que 
ell vol el millor per al poble i el Sr. Ripollés fa la seva interpretació, la 
qual respecta però no comparteix i que tinga clar això.

El Sr. Sales Sales diu que clar no.

El Sr. Zaragozà Julian li diu que ho tinga.

El Sr. Ripollés diu que ell fa la seva interpretació i que pareix que això 
és el que volen els regidors del Grup Popular.

7 NOTES INFORMATIVES
El Sr. Zaragozà Julian li diu que fa una interpretació incorrecta, que 
eixes paraules las va dir ell i la Sra. Orient les va anotar.
El Sr. Alcalde dóna la paraula a la Sra. Montull Rodrigo la qual diu al 
Sr. Zaragozà Julian que si és una pregunta que va fer ell no entén el 
sentit d’eixa pregunta, i pregunta que vol dir “donar un toc ...”

El Sr. Zaragozà Julián diu que com va dir el Sr. Ripollés es podria 
preguntar al Sr. Alcalde.

La Sra. Montull diu que el Sr. Alcalde va informar que era una subven-
ció que s’havia demanat a la Conselleria de Presidència per activitats 
culturals, i que saben que poden vindre a l’Ajuntament a demanar tota 
la informació, que eixe “donar-li un toc a qui donen les subvencions” 
no li quadra.

Parlen varis regidors a la vegada i el Sr. Alcalde crida a l’ordre.

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Zaragozà Muñoz el qual diu que 
torna a repetir si poden demostrar que el Grup Popular han anat a lle-
var alguna subvenció rebuda pel poble de les Coves.

El Sr. Sales Sales diu que repeteix la contestació, que a les paraules 
que va escriure la Sra. Orient ell li dona una interpretació, que inter-
preta que era donar-li un toc a qui done les subvencions per que no 
aplegaren; que no té proves però és la interpretació que ell li fa.

Tornen a parlar varis regidors a la vegada i el Sr. Alcalde torna a cridar 
a l’ordre.

El Sr. Alcalde diu que poden repassar el vídeo per què es veja qui fa la 
pregunta i diu que perquè no li pregunten a ells.

5/ El Sr. Zaragozà Muñoz diu:
Preguem als membres del JNP que els pamflets que envien pel poble  
siguen més aclaridors -( ja que la feina de l’equip de govern no és ni 
de lluny intentar confondre a l’opinió publica )- tot el grup popular va 
firmar i va aprovar. no és més que única i estrictament aprovacions 
urbanístiques i mai sobre activitats de dipòsits o abocadors i sinó de-
mostreu ara (ja que tenim ací les càmeres) que cap equip de govern, i 
jo com a alcalde va firmar cap document , i és fàcil de traure’l.

El Sr. Alcalde le pregunta si va a baixar-lo, el document de la com-
patibilitat urbanística que fa falta per a l’Autorització Ambiental In-
tegrada.

El Sr. Zaragozà diu que ell el va repartir pel poble.

El Sr. Alcalde li pregunta si sap que la compatibilitat urbanística s’ha 
de donar suport amb l’informe d’un tècnic i el Sr. Zaragozà no va 
fer-ho.

El Sr. Zaragozà diu que la va repartir pel poble per què la gent veiés 
el que va firmar.

El Sr. Alcalde diu que és la compatibilitat urbanística que permet la 
tramitació de l’Autorització Ambiental Integrada, o siga la llicència, 
que qui intenta confondre són els regidors del Grup Popular i que el 
Sr. Zaragozà sap que la compatibilitat ha d’anar corroborada amb 
l’informe d’un tècnic i la que va firmar el Sr. Zaragozà no anava.

Pregunta el Sr. Zaragozà si n’hi ha alguna il·legalitat.
El Sr. Alcalde li contesta que ja es veurà.

Continua el Sr. Zaragozà: també preguem ja que segons vostès el que 
val és el que ix publicat al Diari Oficial de la Generalitat Valenciana, 
que féreu arribar a tots els veïns i veïnes de les Coves el que va eixir 
publicat en el DOCV del dia 13-12-2007.: (declaració d’impacte am-
biental) en el que diu textualment on es parla del P.I.M. de les Coves 
...: s’exclou d’aquesta declaració l’àmbit de la part B del sector el 
centre de tractament i eliminació de residus.... 


